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Organisering 
 
Styret:  
 Leder    Bjørn Gunnar Ravnås 
 Styremedlem  Gudmund Olsen 
 Styremedlem  Anders R. Widding   
 Styremedlem  Kristian Medalen  
 Styremedlem  Gunbjørn Vidvei 
 Styremedlem   Nils Aasand 
 
Lokal lag: 
 Eggedal Vestfjell Turlag 
 Leder    Nils Aasand grunneier 

Styremedlem  Jon Bøle, grunneier 
 Styremedlem  Ingvild Låg Paulsrud, grunneier 
 Styremedlem  Roger Holmquist, hytteeier 
 Styremedlem  Bernt Eriksen, næringsliv 
 
 Haglebu og omegn 
 Leder   Kristian Medalen, grunneier 
 Styremedlem  Knut Aabø, grunneier 
 Styremedlem  Morten Olsen, næringsliv 
 Styremedlem  Lise S. Nybo, hytteeier 
 Styremedlem   Helge Thorsby, hytteeier 
 Styremedlem   Nils Arne Fagerli, hytteeier 
 Styremedlem   Lars Håkon Nerum, grunneier 

Varamedlem   Heidi Eilertsen Løvstad, hytteeier 
 
 Tempelseter og omegn 
 Leder   Gunbjørn Vidvei, grunneier 
 Styremedlem  Torstein Skalland, grunneier 
 Styremedlem  Bjørn Gunnar Ravnås, grunneier 

Styremedlem  Ingar Bergan, grunneier 
 Styremedlem   Per Strande, hytteeier 
 Styremedlem  Bent Wang Haflan, hytteeier 
 Styremedlem  Arne Kvalheim, hytteeier 
 
 
 Djupsjøen og omegn   
 Leder   Anders R. Widding, grunneier 
 Styremedlem  Åse Lene Eckhoff, grunneier 
 Styremedlem  Anders F. Strand, grunneier 
 Styremedlem   Bjørn Unhjem, hytteeier 
 Styremedlem  Tore Ustad, hytteeier 
 
 
 
 
 



Hovedstyret har hatt 5 møter, samt telefon- og mailkontakt. 
 
Arbeidsoppgaver 
 
Alle maskinkjørte løyper på østsida av fjellet ble satt bort til Eggedalsfjella AS fra sesongen 2012-2013. 
Eggedalsfjella AS har 4 maskiner fordelt i fjellet med en på Haglebu, en på Markeli, og 2 på Tempelseter (stor og 
liten). Løypene vi kjører finner mann på Skisporet.no. 
 
Vi har hatt en lang sesong fra november og ut april med mye vekslende vær. Bra med snø og fornøyde folk. Vi hadde 
en våt høst noe som ga oss noen utfordringer i starten av sesongen med bløte myrer og åpne bekker. Vi ser viktigheten 
av gode traseer som kan kjøres på lite snø. Har utfordring med vann i flere traseer, bekker og myrer. 
Trenger å få på plass en klarere plan på hvordan vi prioriterer kjøring igjennom vinteren. 
 
Løypene på Vestsida blir kjørt med snøscooter og noe med tråkkemaskin. Vi får ikke så mange tilbakemeldinger fra 
dette området, men de vi får er for det aller meste positive.  
 
Alle maskinene har også denne sesongen hatt GPS´ er så vi får oppdateringer på skisporet.no når løypene blir kjørt. 
Dette er en tjeneste som blir flittig brukt av brukerne. Snøscootere og tråkkemaskin som bli brukt på Eggedal Vestfjell 
har også denne tjenesten. 
Vi har også i år vært med BRAV på et forsøksprosjekt med app på telefon slik at også kjøring med snøscooter 
kommer opp på skisporet.no. Har til tider vært litt problemer med både GPS og App i år. Men alt i alt gir det våre 
bruker god informasjon. 
 
Det administrative samt oppdateringer av hjemmeside og Facebook-side er satt bort til Sigdal Utvikling AS.  
De siste årene har vi jobbet mye med organiseringen rundt innbetalinger. Nå kommer mange av innbetalingene i store 
bolker fra lag, veier osv i flere områder. Noe som fungerer bra. Andre steder distribuerer vi eller andre innbetalings 
informasjon. Medlemsinnbetalingene totalt sett har økt, men lokal lagene må fortsatt jobbe med å informere i 
hytteområder og organisere innbetaling.  
 
Vi legger ut oppdateringer på Facebook så ofte som mulig for å informere hvordan det ser ut og blir kjørt mot helgen. 
Sesongen 2023/2024 ble facebook oppdatert ca. 90 ganger. 
Hjemmesiden oppdateres ikke på samme måte, men det er her sponsorer blir presentert, en finner informasjon om 
lokallagene, årsmøtepapirer og annen relevant informasjon.  
 
I 2023 søkte vi Sigdal kommune om støtte til drift på 800 000,- vi har fått 650 000,- i støtte for 2024. 
 
Sherpastien til Haglebunatten 
 
Rett før snøen kom i slutten av oktober ble trappa ferdig, alle 1020 trinnene. 
Offisiell åpning av Sherpastien blir lørdag 06. juni kl. 12. Håper mange får glede av denne. 
Noe skilting osv gjenstår fram til da. 
En stor takk til alle som har bidratt til dette, både de som står bak og de som har gitt penger.  
 
Sykkelsti Tempelseter – Bøseter 
 
Eggedal Turlag ønsker å ferdigstille dette prosjektet. Vi søkte om byggetillatelse på strekningen Nareseter til Øvre 
Djupsjøløype, denne ble det klaget på og Statsforvalter ga klager medhold. Vi søkte da på nytt og har nå fått ny 
byggetillatelse, og håper på å starte bygging der nå i våres. Vi har også søkt om å behold bevilgede midler til 
Sykkelstien Tempelsetre - Bøseter, det har vi fått innvilget slik at vi sammen med grunneierne i området, kan komme i 
mål også på denne strekningen. 
 
Økonomi 
 
Våre utgifter øker mye, bare de siste årene har det øket med ca. 30%. Og skal vi kunne gi et forventet tilbud gjennom 
sesongen er vi avhengig av at så mange som mulig er med på å bidra. 
Turlaget får mye av sine inntekter via fellesinnbetalinger på bom, vei, brøyting osv. Vi tar inn penger via bomavgifter, 
brøyteavgifter og campingavgifter. Dette har blitt gjort med stort hell. I tillegg prøver vi å distribuere giroer i de 
områdene vi ikke har organisert innbetaling. Man kan også bruke VIPPS og giro for å støtte oss. 
Kommune, næringsliv og grunneierne bidrar økonomisk til turlaget, grunneiere gjør også mange tiltak på dugnad for å 
legge til rette i traseer osv.  



 
Regnskapet for 2023 viser et resultat på 240 267. 
 
I vår avtale med Eggedalsfjella AS fra 2020, er det lagt inn en årlig økning på 100 kr + mva pr. km, dette er ved en feil 
ikke utbetalt i 2021, 2022 og 2023. Vi kommer derfor til å etterbetale for disse 3 åra. Beløpet vi er skyldig, utgjør kr. 
283 500,- inkl. mva.  
 
Det ble ikke søkt mva kompensasjon for 2023, dette var en glipp og er bare å beklage. 
 
Årets resultat må ses sammen med dette.  
 
Eggedal Turlag har også i denne sesongen kunnet ekstra bevilge 400 000,- til mer kjøring i midt uke. 
Det har vært penger som har kommet godt med i en snørik og lang sesong. Håper publikum har satt pris på dette. 
 
Vi har for Sherpastien til Haglebunatten søkt om 1 250 867 i mva kompensasjon. Dette beløpet har vi nå fått bekreftet 
innvilget. Mva kompensasjonen ble forskuttert av Sigdal kommune (1 million) og av oss, midlene er derfor allerede 
brukt i prosjektet. 
 
Tatt kommentarene ovenfor i betraktning viser regnskapet og budsjettet at det er grunnlag for videre drift.  
 
Administrasjon 
 
Styret i ET sammen med våre samarbeidspartnere, jobber med våre rutiner og hvordan vi er organisert, her har vi noe 
som må på plass. Dette i forhold til innbetalinger, organiseringen av dette, økonomi, kommunikasjon osv.  
 
Oppsummering 
Sesongen 2023 - 2024 var også i år krevende med at bakken var veldig våt i begynnelsen, før kuldegradene og snøen 
kom. Løypemannskap sleit med å komme fram på grunn av våte myrer og åpne bekker. Behovet for bedre 
grunnpreparerte løyper øker, og dette er noe det må jobbes med i alle områder. Brukerne forventer at vi tilby oppkjørte 
løyper igjennom sesongen. 
Det har vel ikke vært kjørt flere timer med maskin en i år, så en stor takk til løypekjørere og de som har bidratt.  
Selv om sesongen har vært bra med mye snø og har det beste været uteblitt, mye snøvær og tåke i fjellet, også i påsken 
var været ikke av det beste. 
 
Vi håper at dere som benytter dere av tilbudene er med å bidra, slik at vi kan fortsette å tilby gode opplevelser til fots, 
på sykkel og på ski. 
 
 

13.05.2024, Eggedal 
 

 
__________________________   ____________________________ 

 
Bjørn Gunnar Ravnås     Gudmund Olsen 

 
 

___________________________   ____________________________ 
 
Anders R. Widding     Gunbjørn Vidvei 

 
 
 ___________________________   ____________________________  
   

Kristian Medalen     Nils Aasand 
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3359 Eggedal. Tlf 32 71 48 08. 
Epost: post@eggedalturlag.no 
www.eggedalturlag.no 
 
Handlingsplan sesongen 2024-2025 
 

 
1. ADMINISTRASJON 

Jobbe med å få på plass bedre rutiner for administrative oppgaver og økonomi. 
Fortsette å bruke Sigdal Utvikling AS til administrative oppgaver, og oppdateringer/utvikling av hjemmeside 
og Facebook. Bruke Økonomibistand til deler av regnskap. 

2. SKILT OG KART 
Fortsatt skilte sommerstier. Også jobbe for å få opp flere infoskilt om løypene og hvordan dagsturister kan 
betale inn, spesielt på grensen mellom Krødsherad og Sigdal, ved Flatvollen og ved siden av kartet på Ski 
Haglebu. 

3. UTBEDRINGER OG VEDLIKEHOLD AV TRASEER 
Fortsatt jobbe med utbedring av trassene, i områdene, viktig å få på plass klopper og stikkrenner der det er 
behov. Legge fram for infrastruktur fond våre ønsker. 

4. SØKE OM MIDLER 
Søke om momskompensasjon hvert år. Søke Sigdal kommune om støtte til drift. 

5. NÆRINGSLIV 
Følge opp det gode arbeidet som er påbegynt mht. at næringslivet får noe tilbake når de støtter Eggedal Turlag 
(logoer på bannere, hjemmesiden, skilt i fjellet osv.) 

6. BRAV 
Fortsette å bruke Skisporet.no.  

7. OPPDATERE LØYPEINSTRUKS 
Løypeinstruksen er "arbeidsbeskrivelsen" til løypekjørerne, og den vi har trenger en gjennomgang. Må også få 
på plass en prioritering av hvordan løypene kjøres igjennom sesongen. Vi ønsker også å bruke den som 
informasjon overfor publikum.  

8. SYKKELSTIER/TURSTIER 
Ferdig stille sykkelstien Tempelseter - Leppejuv, samt ned mot Nareseter. 
Bidra sammen med infrastruktur fond og lokallag, til utbedringer av flaskehalser i løypenettet vårt – klopper, 
bruer, skilt, markarbeid osv. Merking av turstier. 

9. HYTTEFORENINGER/LAG 
Et godt samarbeid med velforeninger og veilag slik at vi sammen kan gi et godt tilbud rundt om. Vi er 
avhengig av at det utføres dugnad for å legge til rette for kjøring. 

10. GRUNNEIERE 
Jobbe for at flest mulig grunneiere legger løypeavgiften på samme giro som f.eks. bom, brøyting el.l., samt at 
alle grunneiere krever inn samme beløp. 

11. CAMPINGPLASSENE 
Fortsette samarbeid med campingplassene som ble inngått i september 2014. 
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_________________________________   __________________________ 
Bjørn Gunnar Ravnås      Gudmund Olsen 
 
 
_________________________________   __________________________ 
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Kristian Medalen      Nils Aasand 
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